

我們有一故事傳給萬邦
 We've a Story to Tell to the Nations

Go ye, therefore, and teach all nations . . . — Matthew 28:19

MESSAGE
 H. Ernest Nichol

H. Ernest Nichol

1 我們有一故事傳給萬邦，能使人心
 2 我們有有一詩歌唱給萬邦，能使人心
 3 我們有有一信息傳給萬邦，主在高天
 4 我們有要將救主傳給萬邦，祂曾經歷

1 We've a sto - ry to tell to the na - tions That shall turn their
 2 We've a song to be sung to the na - tions That shall lift their
 3 We've a mes - sage to give to the na - tions—That the Lord who
 4 We've a Sav - ior to show to the na - tions Who the path of

1 回轉歸正，這故事真實又美妙，滿
 2 向主歸降，這詩歌真能勝過罪惡，能
 3 掌權做王，差遣獨生子救我們，真
 4 人間痛苦，但願世上一切人，在

1 hearts to the right, A sto - ry of truth and mer - cy, A
 2 hearts to the Lord, A song that shall con - quer e - vil And
 3 reign - eth a - bove Hath sent us His Son to save us And
 4 sor - row hath trod, That all of the world's great peo - ples Might

1 有平安與光明，滿有平安與光明。
 2 粉碎利劍矛槍，能粉碎利劍矛槍。
 3 神的慈愛無量，真神的慈愛無量。
 4 真理之下無屈，在真理之下無屈。

1 sto - ry of peace and light, A sto - ry of peace and light.
 2 shat - ter the spear and sword, And shat - ter the spear and sword.
 3 show us that God is love. And show us that God is love.
 4 come to the truth of God, Might come to the truth of God.

因黑夜必要轉為晨光，到正午更顯得輝煌，
For the dark-ness shall turn to dawn-ing, And the dawn-ing to noon-day bright,

基督國度就降臨地上，全地充滿愛與光。
And Christ's great king-dom shall come on earth, The king-dom of love and light.

這事以後，主又設立七十個人，差遣他們兩個兩個的，在他前面往自己所要到的各城各地方去。就對他們說，要收的莊稼多，作工的人少，所以你們當求莊稼的主，打發工人出去收他的莊稼。你們去吧，我差你們去，如同羊羔進入狼羣。

路加福音十章

1 - 3

After this the Lord appointed seventy-two others and send them two by two ahead of him to every town and place where he was about to go. He told them, "The harvest is plentiful, but the workers are few. Ask the Lord of the harvest, therefore, to send out workers into his harvest field. Go! I am sending you out like lambs among wolves.

Luke 10: 1-3. NIV